



2016-10-11

Dagordning Styrelsemöte 4

1. Mötet öppnas

Marcus Svensson förklarar mötet öppnat 12.11

2. Val av mötets ordförande

Marcus Svensson valdes till mötets ordförande

3. Val av Justeringsperson

John Munter valdes till mötets justeringsperson

4. Val av sekreterare

Rebecca Egerud valdes till mötets sekreterare

5. Närvarande

Marcus Svensson, John Munter, Rebecca Egerud, Amanda Benjaminsson, Olof Göransson, Markus Larsson Engberg, Olle Öberg, Amanda Gustavsson, Jonna Svensson, Sam Liti, Emil Falck

6. Adjungering

7. Mötet behöriga utlysande

Ja

8. Godkännande av dagordningen

Godkänd

9. Föregående mötesprotokoll

Justerat, påskrivet och arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor

- Tävling och pris till mässan under Pop veckan, tas upp under diskussionspunkt c.

11. Lägesrapport

Amanda Benjaminsson, kassör: har haft kassörmöte med utskotten vilket gick bra, de vill stadga att de mötena ska ske

Amanda Gustavsson, AMO: jobbar med klädbytdagen, Lintek och Stuff kan sponsra till tryck och planscher. Har AMO-möte på torsdag

Olof, Marknadsföringsansvarig: ska kolla om vi kan få broschyrerna snart och titta om vi kan få tårta till Noras syjunta

Sam, General-N: hade första intervjuerna igår, de verkar som bra människor som sökt

Emil, Chef-N: avslutade ansökningarna förra veckan och har fått 16 ansökningar. De hade fest i lördags

Jonna, Info-Webb: har lagt ut evenemang på facebook, har fått mail om Eksjömässan om att påminna om anmälning. Har lagt upp kalender på hemsidan med alla evenemang framöver

Olle, Vice SnOrdf: har fyllt i de sista kurserna som ska utvärderas och börjat skriva på mail om stipendiet som ska delas ut till två i trean

John, Vice Ordf: märkena är på gång, de produceras nu, revärer är också på g och borde komma i slutet av veckan

12. Uppföljning att göra från förra mötet

- Undersökning av prisskillnad på olika sorters korv,
 - På Ica till kund: kycklingkorv och vanlig korv kostar ungefär lika mycket, förslag är att köpa vegansk korv till de som är veganer och vegetarianer.

13. Ordförande informerar

- Sektionspartner
Almrot bygg verkar positiva och medgörliga, de vill synas på väskor och tröjor, ha separata event och synas på hemsidan, vilket verkar givande för studenterna
- Ovveinvigning
Behöver låna olles bil, ta med extra vatten och mat, vi behöver ordna grillar (låna trappans?)

14. Studienämndsordförande informerar

Pratat med Dag om tekla och att integrera tekla i trä o stål, Osama och Dag är positiva och vill ha det, Jiyan har ordnat med föreläsare, det hänger på kostnaden för licens om vi kan börja med tekla

15. Näringslivsansvarig informerar

16. Diskussionspunkter

- a. Vilka ska jobba på klädbytdagen?
Alla som vill är med på klädbytdagen mellan 15-22
- b. Vilka ska på Pop?
Marcus och John åker på pop, vi kollar med de frånvarande om de vill hänga med
- c. Tävling och pris på Pop
Använda gamla roll-up, Marcus kollar om skalstockarna finns kvar att dela ut och vi köper godis att dela ut.
Tävling: Kluring, ett N att pussla ihop, Jonna kollar om hon kan fixa ett N.
Bord: ett ståbord och ett lågt bord, vi kollar om man kan låna datorskärm

17. Övriga frågor

Oscar från Fest-N och Valentina från Nora serverar på sittningen 15/10 tillsammans med de andra.

Vi ordna förfestplats till ovveinvigningen, kollar med utskotten och andra på bygg om de har en korridor vi kan vara i.

18. Nästa möte

Nästa möte hålls 18/10

19. Att göra tills nästa möte

20. Mötet avslutas

Marcus Svensson förklarar mötet avslutat 12.59

Marcus Svensson

Ordförande, Marcus Svensson

Rebecca Egerud

Sekreterare, Rebecca Egerud

John Munter

Justerare, John Munter